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Jaarprogramma VLAM  -  Export

In het jaarprogramma van VLAM (Vlaams Centrum voor Agro- en Visserijmarketing) 
2017 breidt de exportwerking aanzienlijk uit. De nieuwe Europese promotieverordening 
trekt de cofinancieringspercentages op tot 70 of 80%. De aanvragen overstegen ruim de 
financiële middelen. Europa heeft uiteindelijk 66 projecten geselecteerd.

VLAM had zelf twaalf projecten ingediend. Uiteindelijk werden zes projecten geselecteerd.
Begin 2017 lanceert Europa een nieuwe oproep. Voorstellen zouden tegen april ingediend 
moeten zijn.

1. Hoe schat de minister dit slaagpercentage van 6 op 12 in, in vergelijking met de 
inspanningen die gelijkaardige instanties deden in de andere lidstaten?

2. Welke niet-aanvaarde projecten zullen worden bijgestuurd en opnieuw ingediend?

3. Welke nieuwe projecten zullen worden ingediend?

4. Zal VLAM opnieuw inschrijven met meerlandenprojecten?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 277 van 23 januari 2017
van SOFIE JOOSEN

1. Het slaagpercentage van VLAM wordt positief ingeschat. VLAM is de enige organisatie 
in de EU met meerdere goedgekeurde programma’s. 

2. Alle niet-aanvaarde projecten worden bijgestuurd en opnieuw ingediend.

3. Dit wordt momenteel besproken in de sectorgroepen.

4. Ja, dit wordt momenteel ook bekeken met andere lidstaten.


